
 
 

Møtereferat 
 

 Dato: 30.10.2017 
Emne: Møtereferat frå RMNF-AU 10.10.2017 

Til stades: 
Kjell G. Håland, leiar 

Kjell Søvik, nestleiar 

Merethe Helland Nordnæs, møtesekretær 

Forfall: Ingen Sak: 2016/34506-7 

Møtetid: 08.30 – 10.20 Møtestad: Møtesekretær Sunnhordland, fylkeshuset 

 
Møteleiar: Kjell Håland 
Referent:  Merethe Helland Nordnæs 
 
Agenda for møtet: 
 

1. Agenda for møtet den 23.10.2017 
2. Mail frå Nina Murberg den 19.09.2017, innspill til temadagen 2018 
3. Oppretting av brukermedvirkningsgruppe/referansegruppe, Bybanen til Fyllingsdalen, Byggetrinn 4. 
4. Nye HC-plasser på Haukeland 
5. Ymse 
6. Større saker til politisk behandling 2. halvår 2017- 

 
Sak 1. Program for neste møte den 23.10.17. 
 
kl. 09:00-          Sakshandsaming 
kl. 11:30-12:00 Lunsj 
kl. 12.00-13:00 Sakshandsaming, forts. 
                                    Møtereferat, dialogmøte 22.08.2017 
                                    Ankomst-skjerm, Sørås Tannklinikk 
                                    Innspill til temadag, 2018 
                                    Økonomi, status pr. 30.09.2017 
                                    Oppretting av brukermedvirkningsgruppe 
                                    Nye HC-plasser Haukeland 
 
Sak 2. Mail fra Nina Murberg den 19.09.2017, innspill til temadagen 2018. 
 
Et godt innspill fra Nina, der hun foreslår temaet nedsatt funksjonsevne og psykisk helse. Forslaget var 
godt, men AU kom fram til at det var veldig likt til det som var tema på konferansen i 2017. 
AU vil foreslå temaet: velferdsteknologi som hovedtema på temadagen 2018, på møtet den 23.10.2017. 
AU vil oppfordre medlemmene i rådet til å komme med innspill til temadagen, på møtet den 23.10.2017. 
Dato må fastsettes. 
 
Sak 3. Oppretting av brukermedvirkningsgruppe/referansegruppe, Bybanen til Fyllingsdalen, 
Byggetrinn 4. 
 



Opprette en brukermedvirkningsgruppe på 5 personer. 
Sende invitasjon/førespørsel til FFO v/Vibeke Magnus og SAFO, om de vil komme med forslag til 
kandidater. 
Merethe: Sender «reminder-mail» til Roger Skoglie, direktør v Bybanen Utbygging. 
RMNF trenger en skriftlig oppfordring fra Bybanen Utbygging v/Roger Skoglie i god tid før møtet den 
23.10.2017. 
 
Sak 4. Nye HC-plasser ved Haukeland sykehus. 
 
Vi gikk gjennom informasjon fra Helse-Bergen om nye HC-plasser på Haukelandsykehus. Det var opprettet 
flere HC-plasser ved Haukeland sykehus, enn tidligere. Dette var en god nyhet. Saken vil bli tatt opp som 
en referat-sak på møtet den 23.10.2017. 
 
Sak 5. Ymse: 
 
- Merethe: Ta kontakt med fylkestannlegen, ang. status i sak, ankomst-skjerm ved Sørås Tannklinikk. 
- Forberedelse til Landskonferansen i Stavanger 31.10.17 – 01.11.2017. 
- Julelunsj 
- Merethe: Tar kontakt med driftsleiar Aabrekk for å utsette brannøvelsen. 
 
Sak 6. Større saker til politisk behandling 2. halvår 2017. 
 
Disse sak ble kort referert på møtet i RMNF den 04.09.2017. Det ble ikke gått videre med disse sakene på 
nåværende tidspunkt.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


